


Glenn Albrecht zei het treffend: 
denk niet dat je extreem bent als je 
vindt dat we niet door kunnen op 
de huidige alles-vernietigende 
manier van leven.



Het vraagt verbeelding en hoop. Niet van het soort waarvoor je kiest omdat je weet wat de afloop  
zal zijn, maar van het soort waarbij je weet dat je iets moet doen,  

zelfs als je niet weet hoe of als het wellicht mislukt.      



Ik ben een stukje rijker geworden  
- or confused at a higher level.  



Deelnemers bleken ook Nederlandse inheemse Nederlandse concepten 
te kennen zoals noaberschap en mienskip, die lijken op het begrip uit de 
Andes: Ayni, dat gaat over multidimensionele wederkerigheid. 





Een prachtige hoopvolle dag,  
vol ontmoetingen, invoelen en inbeelden hoe het anders kan. 



Het absolute hoogtepunt was de indringende voorstelling 
‘Herinner ons’ van Gouden Haas over het geruisloze verdwijnen 
van vele dier- en plantensoorten. Het Nederland van onze ouders 
en grootouders zag er aanmerkelijk anders en diverser uit dan 
het huidige.





Wat zonneklaar is geworden, is dat ik geen keuze heb. Hoewel niemand 
weet hoe het symbioceen eruit zal zien of hoe we er komen: ik kan niet 
anders dan de mist inlopen en zoeken naar de weg erheen.  
Met heel veel anderen. Wow wat een ervaring.


